

Amendment #1 to

Procurement of medicines for pediatric patients with oncological and oncohematological diseases

Reference: **ITB 111-2018-UNDP-UKR**

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendments to the **ITB 111-2018-UNDP-UKR** document regarding (marked in red):

1. Instructions to Bidders Data Sheet:

14	F.37	Performance Security	<input checked="" type="checkbox"/> Will be required from winning entity for all contracts (Purchase Orders) exceeding 300,000 USD OR upon discretion of UNDP as per template provided in the Section 10.  Amount: <b>10 % of the contract amount</b> Form: Bank guarantee.
----	------	----------------------	--

2. Section 11 - Form for Performance Security is added to the tender document
3. The deadline for submission has been extended until **November 23, 2018 10:00 AM** (Kyiv time).
4. Bid Opening conference will be held on **November 23, 2018 at 3:00 PM** (Kyiv time).
5. If Bidder has already issued Bid Security, there is no need to prolongate it due to the tender extension.

---

ИЗМЕНЕНИЕ №1 к документу

Закупка лекарственных средств для лечения детей больных онкологическими и онкогематологическими заболеваниями

ССЫЛКА: ПУТ 111-2018-UNDP-UKR

Уважаемый участник, обратите внимание, что в документ ПУТ 111-2018-UNDP-UKR были внесены следующие изменения:

1. Инструкции для участников тендера, перечень данных.

14	F.37	Гарантия исполнения контракта	<input checked="" type="checkbox"/> Будет требоваться от победителя конкурса по всем контрактам (Заявкам на Закупку) свыше 300,000 долларов США по форме, представленной в Разделе 10.  Сумма: <b>10% от стоимости контракта</b> Форма: Банковская гарантия
----	------	-------------------------------	--

2. Раздел 11 – Форма гарантийного обеспечения контракта добавлена к тендерному документу.
3. Окончательный срок подачи заявок продлен до **23 ноября 2018 года, 10:00** (по Киеву).
4. Процесс публичного открытия заявок будет проводится **23 ноября 2018 года, 15:00** (по Киеву).
5. Если Участник торгов уже выпустил банковскую гарантию заявки, нет необходимости продлевать ее в связи с продлением тендера.

